
Custos 使用说明 

请仔细阅读说明并妥善保管。 

Custos  Instruction Manual  

Please read the instructions carefully and keep it safe.  

注意：首次使用产品前，请先给产品充电并开机。 

Note: Before using the product for the first time, please charge it with the charging cable to 

switch it on. 

 

 

结构示意图 

 

 

 

 
使用操作说明 

开/关机控制 

开机：关机状态下长按电源键 3s-5s耳机开机。 

关机：开机状态下，长按电源键 3s-5s耳机进入关机/重启界面，触摸显示屏关机

界面耳机关机。 

耳机强制重启： 耳机开状态状态下长按电源键 10S-15S强制重启； 

 

Power on button: Under shutdown state, long press the button for 3 to 5 seconds to turn on the 

watch. When the watch is powered on, long press the power button for 3s-5s to enter the power 

off / reset screen. Then press for 10s-15s to reset. Short press to return to function.  

 

ANC 控制：耳机开机状态下，短按 ANC按键开启/关闭 ANC功能， 

ANC button：ANC（Active Noise Cancellation) function On/OFF switch 

 



音乐控制 

音量控制：长按符号“+”增加音量，长按符号“-”减小音量 

Volume +/- button：Button for volume decrease and increase. 

音乐切换：短按符号“+”上一曲，短按符号“-”下一曲 

暂停/播放：音乐播放状态下短按多功能健音乐暂停，再次短按多功能音乐播放 

Music play/paused button：Button for play or paused music 

 

通话控制 

耳机开机状态下，来电状态下短按多功能键接听电话，通话状态下短按挂断电话 

麦克风静音控制：在通话状态下短按麦克风静音健开启麦克风静音功能，再次短按关闭麦克

风静音功能。 

MIC mute button：Press the button to mute the microphone 

 

显示屏控制 

 
 

①.消息通知：显示屏首页从下往上滑。  

②.控制面板：显示屏首页从上往下滑。  

③.主菜单：显示屏首页往右侧滑。  

④.插件功能显示：显示屏首页向左侧滑动。  

⑤.快捷切换屏保：长按主页 2-3秒，然后向左或向右滑动选择屏保。 

6  屏幕唤醒：耳机开机状态下短按电源键唤醒屏幕 

①.Message Notification: Swipe down from bottom to top on the homepage of the watch dial. 

②.Control Panel: Swipe up from top to bottom on the homepage of the watch dial. 

③.Main Menu: Swipe the home page of the watch face towards the right side.  

④.Function display: Swipe the home page of the watch face towards the left side.  

⑤.Shortcut to switch the dial: Long press the homepage for 2-3 seconds , and then swipe to left 

or right to select the dial. Return: Tap the power button to return to previous page. 

 



 

 

 

充电控制 

为延长耳机寿命，建议选择原装充电适配器和充电线给耳机充电！ 

1.  耳机状态下将充电线一端 USB 口连接到充电适配器，另一端 Type-c 口与耳机连接，通

电后显示屏显示充电状态，充满电屏幕显示 100%。 

2. 充电时间：约 2 小时 

3. 充电适配器输入电压/电流：5V/1000mA 

4. 如耳机长时间存放后无法开机，请充电激活电池。如耳机不经常使用，请每月给

耳机充电一次，以延长耳机电池的寿命。 

1：Insert the charger into the headphone jack and charge for 2 hours. 

2：Connect the charging cable to a standard charger purchased from a reputable source. The 

output voltage should be 5V and the output current should be 1A. If the headphones fail to turn 

on after prolonged storage, a long charge is needed to activate the battery.  

Note: If the headphones are not frequently used, it is recommended to charge the headphones 

once a week. 

 

 

开始使用/Star to use 
1:用卡针取出 SIM 卡卡托，将 SIM 卡正确放入 SIM 卡托内，将 SIM 卡托装入耳机中 

Take out the SIM card holder, put the SIM card into the SIM card holder in the right way, and put 

the SIM card holder into the earphone. 

 

 

 

2. 长按电源键 3-5S开机，根据界面提示选择需要使用的语音  

2：Press the power button for 3-5 seconds to turn on, and select the language. 

 

3：查看 SIM 卡状态，开机进入主待机界面，从顶部往下滑动，进入到控制面板查看 SIM 

卡的网络制式和信号强度、电池电量。 

3：Check the SIM card status, power on and enter the main standby interface, swipe from the top 

to bottom enter the control panel to view the network standard and signal strength of the SIM 

card and Battery level。 



 

 

主要功能说明 Main Function Introduction 

快捷操作 Shortcuts 

 
勿扰模式开关 Do not disturb mode switch 

WIFI 开关  WIFI switch 

铃声/静音模式 Ring/mute mode    

飞行模式开关 Flight mode switch 

省电模式 Save battery mode 

亮度 LCD Brightness 

设置 Setting 

电话 Phone 

插入 SIM 搜索到网络后，您可以在耳机上拨打和接听电话。 

选择耳机上的“电话”功能即可拨打电话。进入拨号第一个界面可以调用历史通话记录来拨

打号码，也可以进入拨号盘输入电话号码进行拨打电话，进入...可以调整通话音量大小和打

开关闭通话静音。 

After inserting the SIM and searching for a network, you can make and receive phone calls on the 

earphones. To make a call, select the "Phone" function on the earphones. The first screen allows 

you to access your call history to make a call, or you can enter the phone number in the dialing 

pad to make a call. You can adjust the call volume and ON/OFF the mute switch of the call by 

going to "...More options". 



 

 

 

 

基础 APP 

 

 

 

 

与电脑互传 Connect with PC 

电脑需要安装 USB 驱动，驱动下载链接：https://pan.baidu.com/s/1xvSs_oA3piTi0Mg7Wdjl_w  

提取码：vcdx  

安装驱动后，用数据线连接电脑的 USB 口和耳机的 TYPE C 口，选择耳机上的 File transfer

可以实现耳机和电脑文件互传 



 

 

基本参数 Basic Parameters 

Screen :1.99inch  TFT-LCD 400*454px  

Touch Screen : Capacitive full touch screen  

Bluetooth :5.0  

WIFI: ac/a /b/g/n  2.4GHZ/5GHZ 

CPU:MT6762 8-core 

RAM: 4GB/6GB 

ROM:128GB 

Communication Frequency：GSM： 850 / 900 / 1800 / 1900   

WCDMA:B1/B2/B5      

TD-SCDMA:B34/B39                                                                                 

LTE-FDD:B1/B2/B3/B5/B7/B8/B12/B17/B20    

LTE-TDD :B38/B39/B40/B41(100MHz) 

Battery :800mAh polymer lithium battery  

Charging time ≈2H  

Charge Mode:TYPE-C  

OS: ANDROID 11  

 

 



   

                                                             

FCC Statement 
This equipment has been tested and found to comply with 
the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of 
the FCC Rules. These limits are designed to provide 
reasonable protection against harmful interference in a 
residential installation. This equipment generates uses and 
can radiate radio frequency energy and, if not installed and 
used in accordance with the instructions, may cause harmful 
interference to radio communications. However, there is no 
guarantee that interference will not occur in a particular 
installation. If this equipment does cause harmful 
interference to radio or television reception, which can be 
determined by turning the equipment off and on, the user is 
encouraged to try to correct the interference by one or more 
of the following measures: 
-- Reorient or relocate the receiving antenna. 
-- Increase the separation between the equipment and 
receiver. 
-- Connect the equipment into an outlet on a circuit different 
from that to which the receiver is connected. 
-- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician 
for help. 
This device complies with part 15 of the FCC Rules. 
Operation is subject to the following two conditions:(1) This 
device may not cause harmful interference, and (2) this 
device must accept any interference received, including 
interference that may cause undesired operation. 
Changes or modifications not expressly approved by the 
party responsible for compliance could void the user's 
authority to operate the equipment. 
 
The device has been evaluated to meet general RF 
exposure requirement. The device can be used in portable 
exposure condition without restriction. 
Additional information on Specific Absorption Rates (SAR) 
can be found on the Cellular 
Telecommunications Industry Asso-ciation (CTIA) web-site 
at http://www.wow-com.com. * In the United 
States and Canada, the SAR limit for mobile phones used by 
the public is 1.6 watts/kg (W/kg) averaged 



   

                                                             

over one gram of tissue. The standard incorporates a 
sub-stantial margin of safety to give additional 
protection for the public and to account for any variations in 
measurements. 


